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To: 5.1.2¢ EEE @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e HEE @minvws.nl]
From: 5.12e

Sent: Wed 2/24/2021 8:02:35 AM

Subject: RE: Vraag Gezondheidsraad vaccinatiebeleid in Versie 4 stand vanzakenbrief

Received: Wed 2/24/2021 8:02:35 AM

Dank [JEEXEZN Stas heeft je beantwoording ontvangen en zei: prima! Dank!

van:INCE EXE eminvws n>

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 20:48

Aan: ) <BERFLE@ minvws.nl>

CC: ) BERLE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag Gezondheidsraad vaccinatiebeleid in Versie 4 stand van zakenbrief

Hoi [REY
Nog aanvullend:

Ik heb er net met nog even over gehad.
Aan DGV wordt voorgesteld de laatste zin over het advies op lange termijn uit de brief van vanavond te halen:

5.1.2i Concept

Groeljes

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INERECEI)<BEREDN0 mins i>Datum: dinsdag 23 feb. 2021 8:06 PM

Asn: NSSNCKFONN) JERE ninvs o>

Onderwerp: RE: Vraag Gezondheidsraad vaccinatiebeleid in Versie 4 stand van zakenbrief

HoiIESE

Dank voor je antwoord!

Met groet, [EES

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INSEE)EXE@ ninvws n>Datum: dinsdag 23 feb. 2021 6:16 PM

Onderwerp: RE: Vraag Gezondheidsraad vaccinatiebeleid in Versie 4 stand van zakenbrief

Beste

Het advies aan de GR gaat idd over covid vaccinaties. De stass heeft verkenning aan de RVS gevraagd over vaccinaties in het

algemeen, er is een vaccinatielandschap in afgelopen jaren ontstaan met programma’s met verschillende uitvoerders en

financieringsconstructies naast het RVP, wat steeds complexer geworden is, zowel bestuurlijk, financieel als in de uitvoering.
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Daarvoor kijkt de RVS wat er goed gaat en wat beter kan en komt met denkrichtingen. Ik zal daar komende staf laatste svz

vertellen.

De vraag aan de GR over covid vaccinatie heeft, naar ik begrijp van dir covid vaccinaties, meer als doel om voor komend jaar

nog meer advies te krijgen op bv kun je als er schaarste blijft met verschillende vaccins een twee prik uitdelen? Of welk booster

(derde prik) helpt bij bij welke mutant? Dat type van vraagstukken. Uiteindelijk is ook de vraag hoe een covid vaccinatie landtin

het reguliere vaccinatieprogramma maar daarvoor is het nu nog wat vroeg.

Groet

van:IEXENIEEEo invso>Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 06:34

Onderwerp: Vraag Gezondheidsraad vaccinatiebeleid in Versie 4 stand van zakenbrief

HoIEEE

De stas heeft naar deze brief gekeken en vraagt hierbij:

Op pag 49/50 staat dat de minister van VWS de Gezondheidsraad om advies zal vragen over de vaccinatiestrategie op de

langere termijn. Uit de context valt af te leiden dat dit m.n. over corona gaat. Wil je bij EEIIIEIEGEGEEEN agen hoe

dit zich verhoudt tot mijn recente vraag aan de Gezondheidsraad over het vaccinatiebeleid op langere termijn?

Zou je mij willen voorzien van een antwoord in de mail vandaag?

Bij voorbaat dank,

Directie Bestuurlijke en Politieke Zaken

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5, Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

T 04 RFD

EBE cminvws.ni


